

Kohler Membawa Inovasi Global dan Pengalaman Memukau ke Salone del Mobile

KOHLER, Wisconsin, 17 Mei 2022 /PRNewswire/ -- Kohler, sebuah jenama gaya hidup global dan peneraju dalam produk dapur dan bilik mandi, muncul pertama kali di pameran Salone del Mobile 2022 dengan produk mewah baharu yang inovatif dengan ciri yang tertumpu ke arah kesejahteraan dan pengalaman yang memukau.

Reruai Salone Kohler di Dewan 22 – Ruang H15 H19 mempamerkan reka bentuk, warna dan kemasan baharu serta teknologi bilik mandi dalam bentuk pelbagai produk global termasuk:

Koleksi Statement Shower membawakan pelbagai bentuk dan saiz yang unik untuk pancuran mandi. Semburan inovatif meningkatkan pengalaman mandi dan keserasian universal yang bermaksud, sistem ini berfungsi di mana-mana sahaja di dunia apabila ia dipasang. Diinspirasikan daripada perabot dan reka bentuk yang ikonik, dengan takrifan bentuk yang lembut dan mudah didekati, koleksi ini membawakan ciri kebiasaan asas sambil mencipta estetika yang menarik dalam ruang tempat ia dipasang.

Injap dan Kawalan Anthem, setiap aspek telah direka dengan teliti untuk memberi pengalaman pembeli yang benar-benar memukau, disesuaikan dengan spesifikasi yang tepat dan diubah suai mengikut keperluan. Dengan dua platform injap untuk dipilih – digital dan mekanikal– dan direka dengan teliti untuk memenuhi standard paip global, sistem berketepatan tinggi ini meningkatkan rutin mandi pembeli kepada peringkat acara sensori seterusnya yang memperluas lagi pendekatan terkemuka dalam industri Kohler terhadap mandian digital.

Toilet pintar, termasuk **Numi 2.0** yang menampilkan fungsi pembersihan peribadi, pencahayaan dan audio yang boleh mencipta persekitaran seperti spa dalam sesebuah ruang, buka/tutup dan siraman automatik serta pembantu suara terbina dalam dan **Veil, Eir** serta **tandas Pintar Semula Jadi** yang menyediakan kebersihan diri yang optimum dan reka bentuk yang menarik dan anggun.

Mandian Stillness, yang menawarkan pengalaman mandi menarik melalui gabungan air, aromaterapi, lampu dan kabus, diilhamkan daripada mandian hutan dari Jepun.

Occasion, koleksi paip bilik mandi yang tersedia di seluruh dunia, menawarkan koleksi komprehensif tandas dan paip mandi, bersama-sama dengan aksesori yang sepadan dan kemasan yang menarik untuk suasana yang menenangkan di ruang bilik mandi.

Koleksi mandian Brazn menggabungkan kesederhanaan minimalisme dengan penyelesaian yang elegan dan berfungsi; tersedia dalam warna Hitam serta Putih yang menarik.

Kohler juga menawarkan pengalaman mengunjungi reruainya secara maya – para tetamu boleh [mendaftar di laman web StudioKohler](#) sebelum pembukaannya pada 7 Jun.

Selain itu, sebagai penghormatan kepada Minggu Reka Bentuk Milan, Kohler telah memberikan sumbangan kepada projek WASH Water Mission di Indonesia yang membantu membawa air dan sanitasi yang selamat kepada seramai 10,000 orang melalui 15 buah projek pada tahun 2022. Melalui produk yang memberi impak dan perkongsian yang memberi inspirasi, platform Believing in Better (Kepercayaan yang Lebih Baik) Kohler berusaha untuk meningkatkan kualiti kehidupan generasi semasa dan akan datang melalui reka bentuk, seni dan inovasi.

Para tetamu boleh menikmati pengalaman [Kohler dan pertunjukan perdana "Divided Layers" oleh Daniel Arsham](#) di Palazzo del Senato (Melalui Senato 10) setiap hari dari jam 12:00 pm hingga 10:00 pm pada hari Selasa, 7 Jun hingga Ahad, 12 Jun.

Pihak media yang berminat dengan peluang eksklusif di mana-mana lokasi boleh menghubungi [Perhubungan Awam Kohler](#). Pihak media boleh mengakses Kit Akhbar Minggu Reka Bentuk Kohler Milan [DI SINI](#).

Tentang Kohler Co.

Ditubuhkan pada tahun 1873, [Kohler Co.](#) mempunyai lebih 50 lokasi pembuatan di seluruh dunia. Kohler merupakan peneraju global dalam reka bentuk, inovasi dan pembuatan produk dapur dan bilik mandi; kabinet mewah, jubin dan pencahayaan; enjin, penjana dan penyelesaian tenaga bersih; dan merupakan pengendali/pemilik dua kemudahan hospitaliti dan destinasi peranginan golf bertaraf lima bintang di Kohler, Wisconsin dan St. Andrews, Scotland. Syarikat ini juga membangunkan penyelesaian untuk menangani isu-isu yang mendesak seperti air bersih dan sanitasi untuk komuniti yang kurang mendapat perhatian di seluruh dunia bagi meningkatkan kualiti kehidupan generasi semasa dan akan datang.

Hubungan Media

Vicki Valdez Hafenstein
victoria.valdezhafenstein@kohler.com